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ZADEVA: Dobesedni zapisnik 18. redne seje mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo, 
                 dne 18. 12. 2024 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
En lep dober dan vsem skupaj. Vidim, da smo skoraj v polnem številu. Super. Danes je 18. december. Kot vidimo 
ura, 16:02 in pričenjamo z osemnajsto redno sejo mestnega sveta Mestne občine Kranj. Zdaj zaenkrat opravičil 
se ni nihče, od novinarjev je prisotnost najavo Simon Šubic, Gorenjski glas. In najprej seveda gremo ugotoviti 
vašo prisotnost, če smo sklepčni. Pa bi kar prosil 24 trenutno. Še kdo? Ok, v redu. Ugotavljam, da je trenutno 
prisotnih 24 mestnih svetnic in svetnikov, tako da smo sklepčni. Še vedno moram to opozorit, da so seje zvočno 
ali strokovno posnete in vas opominjam na vašo odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih 
ne navajate varovanih osebnih podatkov. Zdaj, na mizo ste dobili par poročil oziroma poročilo o izvršitvi sklepov 
17 seje mestnega sveta. Jaz bom podal potem poročilo o projektih in investicijah v obdobju od 27. novembra pa 
do danes. Dobili ste tudi seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami in pa dopolnjen osnutek odloka 
o spremembah in dopolnitvah odloka o urejanju in vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne prometne 
signalizacije na območju Mestne občine Kranj. Zdaj, obveščam vas, da bom v skladu s tretjo točko 129. člena 
poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem treh odlokov, in sicer: odlok o spremembah 
in dopolnitvah odlokov o urejanju, vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na 
območju Mestne občine Kranj, potem odlok o območjih obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na 
območju Mestne občine Kranj in pa še odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o priznanjih Mestne občine 
Kranj, da ga bomo sprejeli po skrajšanem postopku. Kot sem rekel, razen če ne bo seveda kakšnih pripomb, 
vsebinskih. Imeli smo v ponedeljek sosvet za krajevne skupnosti. Na svoji 17. redni seji so obravnavali gradivo in 
ni bilo pripomb. Posredovane ni bilo nobene kadrovske zadeve za to drugo sejo, zato drugo točko kadrovske 
zadeve umikam. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo, torej od 1 do 6, do zadnje: vprašanja, predloge in pobude 
članov mestnega sveta. To je to. Dajem razpravo na dnevni red. Ni. Potem gremo kar na glasovanje. Najprej vašo 
prisotnost prosim. 25. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o dnevnem redu. Hvala. 26 za, eden ni glasoval, 
torej soglasno sprejeto. Hvala lepa. Zdaj pa to, kot sem obljubil, projekti in investicije od zadnjega, 27. novembra, 
zadnje seje. Kot ste lahko brali, smo dali v obtok 43 novih koles v sistemu Krskolesom, tako da jih imamo zdaj 
222 na 30ih postajah, imeli smo letos 90 000 izposoj, kar je trikrat več kot pred leti, največ izposoj je bilo pred 
knjižnico: 10 000 in pa na Planini, na otoku 8500. Čez Rupovščico smo pri Ilovki sanirali most, bilo je 20.000 EUR 
stroškov. Prenovili smo ves leseni del v prej kot 14 dnevih. Potem malo obvestil glede participativnega proračuna 
in 8. člena: na Hujah je bila urejena pešpot, potem urbana oprema za krajevno skupnost Bratov Smuk, koš za ko 
košarko v Britofu, potem je bilo obnovljeno košarkarsko igrišče med vrtcema Mojca in Najdihojca na Planini. 
Asfaltirali smo odseke cest, in sicer Trstenik, Pangeščica, Struževo, Polica in Hrastje, Prebačevo. Na domu, 
gasilskem domu v Bitnjah se prenavlja streha, kot boste kasneje slišali. Pitnik potem je nov v Mavčičah, mize in 
klopi na Zlatem polju zraven Petrola pa pešpot na Mlako in pa v parku za pse. Na Šutni, v krajevni skupnosti 
Žabnica smo namestili nov defibrilator. Potem imamo informativne table pri spomeniku padlim v Šorlijevem 
mlinu in padlim med prvo svetovno vojno na Rupi. V krajevni skupnosti vodovodni stolp so bila postavljena 
stojala za kolesa, nameščena je bila informativna tabla za otroško igrišče, popravljeno igralo, postavljena je bila 
miza ob obstoječih klopeh na Valjavčevi ulici. V krajevni skupnosti Kokrica smo uredili ozvočenje in odrske luči 
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za dvorano, na PGD Suha se je začela obnova gasilskega doma in pa toplotna črpalka za prostore krajevne 
skupnosti Besnica je bila je bila postavljena. Potem velika stvar je, da smo Gasilsko reševalni službi Kranj predali 
novo gasilsko vozilo s cisterno. Vrednost je 561.000 EUR, starega pa smo, ker je še vedno dobra cisterna, podarili 
Prostovoljnemu gasilskemu društvu Britof. Zelo dobra novica, se mi zdi, za nas je, moram priznat, da je bilo tukaj 
velik sestankov in dela vloženega, da bo Srednja ekonomska storitvena in gradbena šola šolskega centra Kranj 
dobila nov program za izobraževanje zdravstvenega tehnika. Vemo, da to zadevo ne sam Kranj, da vsi to 
potrebujemo v Sloveniji. 28 vpisnih mest, štiriletni program. Vemo, da zdaj sta najbližje na Jesenicah in Ljubljana 
in jaz sem prepričan, da se bo zdaj več dijakov odločalo za ta poklic, saj bo to šolanje bližje domu. Novost je tudi, 
da so avtobusi od petka naprej tudi brezplačni po 16.00, torej to je neka stvar, da ljudje čim več uporabljajo 
mestni promet. Prejšnjo soboto smo tukajle gostili mednarodno konferenco o človeški ribici, kar je bila prvič na 
svetu. Bilo je circa 80 udeležencev iz 13 držav. Večino vas je bila na akademiji in podelitvi občinskih priznanj. 
Mislim, da smo jo uspešno izvedel in pa kot šestič zapored v Kranju poteka "v Kranju dobro srcu mislimo" - 
dobrodelna akcija. No, in moram priznat, da so dijaki prej omenjene šole frizerskega programa dobrodelno strigli 
12 ur in zbrali tam 1.390 EUR. V soboto imamo dobrodelno kuhanje na glavnem trgu in pa bazar osnovnošolcev, 
tako da ste vsi lepo vabljeni. Seveda pa lahko tudi donirate na Kranj5 na 1919 ali pa če ne kažete sredstva na 
račun Zveze prijateljev mladine ali pa Društva prijateljev mladine Kranj preko QR kode, ki jo imate na mizi. Zdaj 
pa so rekli, da bomo še en film gledali, da bo malo bolj veselo.

/predvajanje filma/

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
To je to da ste malo videli, kaj smo naredili v lanskem letu. Lučke? Takrat še ni bilo, ker so to snemali, smo snemal. 
Dobro. Gremo kar na prvo točko: potrditev zapisnika 17. seje in pa poročila o izvršitvi sklepov. Bojan? 

BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj)
Dober dan, spoštovane svetnice in svetniki. 17. Redna seje mestnega sveta je bila 27. novembra in na njej je bilo 
opravljeno nekaj kadrovskih zadev. Tako je bilo izvršeno imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda 
Kranjski vrtci, pa v svet zavoda Ljudska univerza Kranj in v svet zavoda Šolski center Kranj. Opravljene so bile pod 
točko 3 tudi nekatere premoženjske zadeve: v štirih primerih je bil opravljen izbris zaznambe javnega dobra na 
nepremičnini. Uvrščen je bil nov projekt NRP v proračun letošnji in pod naslednjo podtočko sprejet načrt 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj, ki je bil na prejšnji seji dopolnjen. Mestni svet 
je sprejel tudi odlok o proračunu mestne občine Kranj za prihodnje leto, se pravi za leto 25. Sprejet je bil odlok 
o spremembah in dopolnitvah odloka o organiziranju javnega zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj in objavljen 
v Uradnem listu. Prav tako je bil v Uradnem listu objavljen odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje urejanja poslovno proizvodne cone Hrastje. V Uradnem 
listu so bile objavljene tudi spremembe in dopolnitve odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
stanovanjsko sosesko ob Savi. Objavljen je bil tudi, in sprejet pred tem tudi na mestnem svetu, odlok o 
ustanovitvi javnega zavoda Zavod za šport Kranj in odredba o spremembi odredbe o določitvi območij parkiranja 
taks in cen parkirnin. In za konec, pod zadnjo točko: sprejet je bil letni program športa v Mestni občini Kranj za 
leto 25. Toliko.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Dajem na razpravo. Ni. Gremo kar na glasovanje. Vašo prisotnost prosim. 30. Hvala lepa, prosim, če 
lahko glasujete o prvi točki: potrditev zapisnika in pa poročila. Hvala lepa. 29 za, eden ni glasoval. V redu, 
soglasno sprejeto. Gremo na točko 2: načrt premoženjske zadeve. 2a, Mateja, prosim.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Župan, hvala za besedo. Svetniki in svetnice, lep pozdrav. Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja, in sicer z 
dvema nepremičninama, katera ste že obravnavali na prejšnji seji, v okviru izvzema iz javnega dobra. Gre za eno 
nepremičnino v KO Hrastje v izmeri 477 m², ki pa v naravi predstavlja kmetijsko zemljišče. Prodaja se zaradi 
menjave s tremi drugimi zemljišči, ki jih potrebujemo za rekonstrukcijo ceste Hrastje do glavne ceste Šenčur - 
Kranj. Cena je 2.966 EUR, oziroma 6,22 EUR po kvadratnem metru. Krajevna skupnost pa je bila obveščena o 
tem. Tako. Naslednje zemljišče je prav tako v katastrski občini Hrastje. Gre za zemljišče v izmeri 1104 kvadratne 
metre, ki prav tako ne predstavlja poljske poti, ampak kmetijsko zemljišče, prodaja pa se prav tako zaradi 



menjave. Cena je 6.866 EUR, oziroma 6,22 EUR po kvadratnem metru. Krajevna skupnost pa je obveščena o tem. 
Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, odpiram razpravo. Tomaž, prosim. 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bi sam vprašal tam, ko piše da je krajevna skupnost bila obveščena, a to pač pomeni pač, 
da ste jim poslali pa da se niso odzvali ali pač da so imeli prekratek rok za odgovor? 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Drži. Poslano jim je bilo, sicer že prejšnjič smo jih obveščali o tem pa pač nismo dobili povratne informacije.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, nihče več. V redu. Hvala lepa. Gremo na glasovanje, torej o točki 2A. Dobro, 31 prisotnih. Hvala lepa. Prosim, 
če lahko glasujete. Hvala lepa. 31 za, nihče proti. Soglasno sprejeta točka 2.a. Gremo na točko 2B. Mateja, 
prosim. 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Hvala še enkrat. Predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja, in sicer z enim 
zemljiščem v katastrski občini Huje. Gre za zemljišče v približni izmeri 30 m². V naravi je stavbno zemljišče, odkup 
zemljišča pa predlagamo zaradi izgradnje parkirišča na Hujah. Cena je 3.410 EUR, oziroma 113,68 EUR po 
kvadratnem metru. Krajevna skupnost je bila o tem prav tako obveščena. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Mateja. Dajem na razpravo. Saša, prosim.

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Hvala za besedo, lep pozdrav vsem skupaj. Zdaj tukaj, pravite, Mateja, da je da so krajevne skupnosti bile 
obveščene, da pa ni povratne informacije. Zdaj, a se krajevne skupnosti so samo obveščene ali se tudi strinjajo 
ali se ne strinjajo, imajo kakšne pripombe? To me zanima. Hvala.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Povratne informacije nismo pridobili, ampak načeloma jih do seje pridobimo. Včasih se pa zgodi, da tudi pač ne 
odgovorijo.

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Ja in potem to ni ovira, lahko gremo s postopkom naprej ali je potrebno čakati na to? 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Ni ovira. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Ni ovira? 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Ne. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Ok, hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, še kdo? Ne. V redu. Potem gremo še na glasovanje točke 2B. Vaša prisotnost, gre za sprejem za 
dopolnitev načrta za razpolaganje z nepremičnim premoženjem na Hujah. 29 prisotnih. Prosim, če glasujete. 



Hvala lepa. 30 za, nihče proti. Super. Gremo zdaj na točko 3. Odlok o spremembah in dopolnitvah odlokov o 
urejanju vzdrževanja javne razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na območju Mestne občine Kranj. 
Gre za osnutek, kot sem najavil na začetku, če ne bo vsebinskih pripomb, gremo na skrajšan postopek. Tukaj 
imamo Gašperja Kleča, vodjo Urada za gospodarske dejavnosti in pa Petra Ferka, ki je naš zunanji izvajalec. 
Pardon, Boštjan...

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Hvala lepa, spoštovane svetnice, spoštovani svetniki. Namen predloga sprememb in dopolnitev odloka je ob 
upoštevanju veljavnega zakonodajnega okvira posodobitev, ureditev organizacije in načina, izvajanje izbirne 
gospodarske javne službe vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije. 
Hkrati pa je bilo pri pripravi odloka upoštevano, da se v slednjem jasno opredelijo vsa ključna razmerja med 
Mestno občino Kranj kot koncedentom in bodočim koncesionarjem, ki pa se bodo podrobneje opredelila z 
javnim razpisom in koncesijsko pogodbo. Na podlagi pripomb Statutarno pravne komisije smo gradivo tudi 
dopolnili. Gre pa izključno za slogovne in slovnične popravke.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
To je to, ok. Imamo še Boštjana tukaj. Kakšno vprašanje, mnenje? Irena, prosim.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Dober dan, lepo Pozdravljeni. Na to temo osvetlitve v Kranju smo se pogovarjali tudi na komisiji za finance in 
premoženjska vprašanja. To temo pa smo predebatirali tudi na mestnem odboru nove Slovenije, kjer se svetniki 
malce posvetujemo z ostalimi člani odbora. To pomeni: sam odlok se nam ne zdi nič problematičen. Dejansko je 
tudi napisano, da se večino pomembnih stvari v pogodbi o koncesiji določi, to pomeni je torej zelo pomembno, 
kako se potem ta pogodba pripravi, zato ker se kar nekaj alinej iz samega odloka črta. Ne glede na to, kdo pa bo 
dobil koncesijo, imamo pa vseeno nekaj, kako naj rečem tematik, bi predstavila, kij jih hočem izpostavit. Mi 
imamo zelo neenotno osvetljavo po mestih, primestju, vaseh. Svetilke se med seboj zelo razlikujejo, tako po 
velikosti kot po moči. Imamo svetilke, ki komaj kaj svetijo in so zelo na gosto postavljene, imamo čudovite LED 
svetilke, ki imajo boljšo osvetljavo, potrebujemo zaradi tega manj svetilk in verjeten tudi porabimo manj 
električne energije. Jaz bi zdaj samo za prihodnost, ne pomeni, da je treba zdaj karkoli menjat, ker, bom rekla, v 
naši vasi na primer so ob postavitvi kanalizacije postavil ene svetilke, ki so jih zelo hitro zamenjali z drugimi, in 
to se mi zdi nek strošek, ki je mogoče bil nepotreben, ker tudi te druge niso ne vem kaj. To pomeni: moti nas pa 
predvsem število teh svetilk. Te svetilke gorijo pogosto celo noč. In zdaj, kaj se sploh da storiti? Mi smo to malo 
izpostavili že na sami komisiji. Verjetno je težava v zaporedni vezavi, ni možno, da bi gorela vsaka druga svetilka, 
verjetno je tudi težko, da bi se svetilke prižigale samo ob tem primeru, da se nek avto ali pa nekdo sprehodi. To 
so stvari, ki so v daljni prihodnosti. Vseeno bi pa za naprej, kjerkoli se bodo postavljala nova svetila, bilo potrebno 
upoštevati ceno in učinkovitost. To pomen: že za sam strošek postavitve, strošek vzdrževanja in potem strošek 
porabe elektrike. To pomeni, da bi pravzaprav občinska uprava skupaj s tem koncesionarjem bedela nad tem, 
da pravzaprav upoštevamo stroškovni moment, ker jaz vem, da so kar precejšnji porabniki tudi te električne 
svetilke in zato mislim, da bi morali mogoče kdaj iti tudi na minimum, ki ga predpisuje Evropa, ne vedno, da 
imamo eno vas razsvetljeno tako kot da smo velemesto, ker če gremo po drugem, po drugih krajih Evrope, lahko 
vidimo, da so močno razsvetljene res te glavne ulice, bolj ko greš na podeželje, manj je teh svetil. Dajmo tukaj 
uporabljat en tak zdrav princip. Tam, kjer veliko ljudi potrebuje svetila, naj jih bo več. Sicer pa poskusimo res 
prehajati v to, da se svetilke prižigajo, ko se ljudje sprehajajo. To pomeni samo v razmislek, na sam odlok pa ni 
nobenih pripomb.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Irena. Tomaž?

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bi se pa tukaj sam navezal na Ireno, pa bi vpraša, če imamo mogoče že kje tudi svetilke, ko 
so pač na senzorje, se prižgejo, kjer je gibanje, pač to pomeni v vaseh bi to z lahkoto implementiral, pač večino 
časa bi svetilke bile ugasnjene, ko bi šli pa ljudje mimo, bi se pa prižgale za določen čas oziroma vsaj zvečale 
jakost pa potem zmanjšale, samo to vprašanje imamo. 



MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Imamo, recimo na pamet na Mlaki ampak so se ljudje tako pritoževali, ampak a veste, vsak ima svoje mnenje. 
Imamo pa..., Rok, prosim. 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Lep pozdrav vsem, hvala za besedo. Samo ena kratka misel. Čisto vse pripombe Statutarno pravne komisije, 
hvala sicer, da so bile vse upoštevane, niso bile izključno slogovno, slogovne in slovnične narave, kakšna je bila 
tudi vsebinska. Recimo tole, v 15. členu odloka, se prav v spremembah in dopolnitvah odloka, 42. člen odloka, 
da se število članov se prav iz najmanj 3 nadomesti z besedo 4. To je pač vsebinska sprememba. Samo toliko. 
Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Rok. Saša, prosim.

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Hvala. No, jaz bi pa tole rada vprašala. Zanima me , iz katerega računa oziroma, kdo plačuje to porabo električne 
energije za javno razsvetljavo, iz katerega fonda to gre in pa kakšni so stroški, kakšni so stroški te električne 
energije bili in pa kakšni so sedaj, ko nas je vlada osrečila z novimi cenami elektrike oziroma omrežnine? Koliko 
so višji? Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Saša. Če lahko, bi to pisno pripravili, a je prav. Zato, ker Mirkota danes ni pa bi z veseljem, da dobite pisni 
odgovor. Hvala lepa. Vlasta, prosim.

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Lep pozdrav. Pred leti je bila opravljena menjava svetilk v drevoredu na Planini na Gubčevi in Nikola Tesla ulici. 
Takrat so bile še tiste svetilke bučke, ki se je svetil v zrak in smo rekli, da preveč svetlobno onesnažujejo. Sedaj 
so svetilke drugačne, sijejo proti tlom, kar je v bistvu prav, vendar spričo zelo gostega drevoreda, kostanjevega, 
dejansko, ko greš zvečer po ulici, ni osvetljeno in je dobesedno nevarno. Tako da ni čisto nič prijeten sprehajati 
se sam ali kužka peljati ali karkoli in me zanima, ali bi se dalo bodisi urediti drevored, ga malo porezati, skrajšati 
tiste veje ali zamenjat svetilke, mogoče ne obliko, pač pa jakost svetila?

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še kdo? Ne. V redu. Potem gremo na glasovanje. Najprej imamo sklep, da se sprejme osnutek odloka 
o spremembah in dopolnitvah odloka o urejanju in vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne prometne 
signalizacije na območju Mestne občine Kranj. Vaša prisotnost, prosim Hvala lepa. 31. Prosim, če lahko glasujete, 
Hvala lepa. 31 za, nihče proti. Potem gremo pa še dva sklepa, predlog sklepov, in sicer odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o urejanju in vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne prometne signalizacije na območju 
Mestne občine Kranj, se sprejme po skrajšanem postopku in, druga točka, da se sprejme predlog tega odloka o 
spremembah in dopolnitvah odloka o urejanju in vzdrževanju javne razsvetljave ter svetlobne prometne 
signalizacije na območju Mestne občine Kranj. Vašo prisotnost, prosim, Hvala lepa. Še, če lahko glasujete. Hvala. 
29 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. V redu. Hvala. Gremo zdaj, Nika, na točko. 4: odlok o območjih obveznega 
soglasja za spreminjanje meje parcele na območju Mestne občine Kranj. Gre za osnutek in kot sem napovedal, 
bomo poskušali še predlog sprejeti po skrajšanem postopku.

NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)
Ja, dober dan Hvala za besedo. Ta odlok je bil uveden že v letu 21 z namenom racionalne parcelacije stavbnih 
zemljišč. Napotil je geodete, da kadar pripravljajo parcelacijo na stavbnih zemljiščih, da morajo upoštevati 
določila občinskega prostorskega načrta glede velikosti gradbenih parcel, glede na namensko rabo. Ker pa 
ministrstvo za prostor in Geodetska uprava še vedno nista vzpostavila evidence obstoječih gradbenih parcel, je 
na območju že zazidanih parcel izdajanje teh soglasij, povzroča dolgotrajno ugotavljanje dejanskega in pravnega 
stanja, kar pa tudi v bistvu ni namen tega odloka za to zdaj spreminjamo odlok na način, da ta velja samo za 
nezazidana stavbna zemljišča s tem, s čimer se bo še naprej zasledovalo glavni namen racionalizacije. Sloj teh 



nezazidanih stavbnih zemljišč pa bo objavljen na spletu Prostor Kranj in obenem tudi na spletu Geodetske uprave 
e-prostor. Kot je župan povedal, če ne bo pripomb, predlagamo potrditev po skrajšam postopku. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Bojan, prosim.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo, prav lep pozdrav. Že ko se je odlok sprejemal leta 21, sem imel ogromen pripomb in že takrat 
povedal, da to nima smisla, zdaj ste tudi sami videli, da odlok ni zaživel tako kot ste mislili in gremo v popravek 
odloka. Zdaj smo vzeli, ker je bilo toliko dela, gremo zdaj noter samo nepozidana stavbna zemljišča. Zdaj bom pa 
jaz vprašal, če imate zdaj res, ampak dvomim, da imate, evidence vseh nepozidanih stavbnih zemljišč. Potem ste 
fenomeni. Zakaj potem tudi ne daste ven evidence vseh zemljišč, ki so jih pa ljudje prilastili? Ki so v občinski lasti 
in so jih ljudje uzurpirali? Če imate vso evidenco nepozidanih stavbnih zemljišč, potem z lahkoto lahko tudi 
pridete do te evidence pa verjamem, da tudi tukaj niste fenomeni, da tudi tega nimate. Še danes točen ne vem, 
kaj hočete doseči s tem odlokom. Ta odlok, po domače povedano, ne predstavlja nič, nima nobenih finančnih 
posledic za geodeta, če ga ne upošteva, geodet je pa tako dolžan delati po zakonu o geodeziji pa po zakonu o 
geodetski zbornici. Če dela drugače, mu vzamejo licenco in verjemite mi, da se tega vsak geodet boji k hudič 
križa in ne bo delal nekaj, kar je v nasprotju z njegovim zakonom, ker bo izgubil licenco. Če pa geodet izgubi 
licenco, je pa brez dela in ne bo mogel opravljati svojega dela. Noben pameten geodet to ne bo naredil. Kako pa 
jaz svojo parcelo, ki je moja, privatna last, razparceliram, je pa to čisto moja stvar, seveda pa moram upoštevati 
odlok, občinski, kako velika parcela mora biti za katero stavbo, saj drugače ne bom dobil gradbenega dovoljenja. 
Že, ko grem smernice iskat, tukaj zdaj ni drugega kot samo, ko bom vložil za mnenje za gradbeno dovoljenje, 
bom mogel tako imeti že geodeta, ki bo sploh mi zrisal, če lahko objekt, ki ga želim postavit, umesti v prostor po 
željah občine, da sem zagotovil vse odmike, obračanje na svojemu terenu, vse. Ko mi geodet to naredi, bom pa 
mogel še enkrat čakat še mnenje občine oziroma, da bo občina prišla dol pa še zraven stala pa dala soglasje, če 
je geodet prav izmeril. Če pa geodet tega ne bo upošteval pa nimate nobenih sankcij. Tisti geodet, kateri bo 
upošteval, bo upošteval, tisti, ki pa ne bo, pa pač ne bo ne, razen če ga ne bo upravna enota pocukala, ti poslušaj, 
v Kranj pa velja tale odlok, rabiš še tale mnenje, ampak do zdaj to niste delali. O tem odloku noben geodet, ki 
vas ni upošteval, ni bil z upravne enote pri uporabi, pri pridobitvi gradbenega dovoljenja obveščen, da tega 
odloka nima. Jaz nimam nič proti, da se to sprejme, da se razumemo. Samo občina bo imela precej več dela, 
učinka pa ne bo, ker ni finančnih posledic. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Bojan. Nika? 

NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)
Gre za postopek parcelacije, ne postopek pridobivanja gradbenega dovoljenja, čisto plastično je tale odlok 
namenjen temu, da če ima nekdo parcelo 1000 kvadratov, minimalno je za stanovanjsko hišo 350, da ne razdeli 
dvakrat po 400, 200 kvadratov ostane pa za vse večne čase neizkoriščeno. Gre za, tale odlok je namenjen res 
delu geodetov, ampak v smislu, da mi to sloj predamo Geodetski upravi oni ga imajo v temu svojemu 
pregledovalniku e-prostor in Geodetska uprava je tista, ki izda odločbo o parcelaciji, redno spremlja sloje, kje je 
soglasje potrebno in to ni samo, to ni samostojen postopek, ampak v sklopu postopka parcelacije, kjer Geodetska 
uprava preverja, ali je soglasje pridobljeno ali pa ne. Ta sloj je bil, nezazidanih stavbnih zemljišč pa je bil preverjen 
tudi za potrebe nadomestila za uporabo stavbnih zemljišč, bil je tudi v bistvu razgrnjen, tudi vsakič ob izdaji 
odločb se je recimo, če so se razmere spremenile, se posamezni občani pošiljajo ali podatke ali pa se pritožujejo, 
tako da se ta sloj dopolnjuje in tudi usklajuje s samimi uporabniki prostora. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Nika. Igor, prosim.

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Ja, jaz, ko sem se prijavil, je pravzaprav Bojan, Bojan povedal tisto, kar sem jaz želel pa ko sem 
se hotel odjavit, ste pa vi povedala neka, kar sem se pa odločil, da ostanem prijavljen. V glavnem, ne vidim logike, 
zakaj bi odlok veljal za nezazidana. Ravno obratno. Edina logika tega odloka je bila, da bi veljalo za zazidana, zato, 



da ne bi kdo izigraval OPNja in OPPN. Primer. Imamo 800 kvadratov, ne moremo narediti dveh parcel za 
enostanovanjsko hišo. Nekdo naredi na eni strani eno hišo, po uporabnem dovoljenju 300 metrov s hišo vred 
odreže, 500 na drugi strani spet ima parcelo. Se prav, izigra OPN in v resnici na 1000 kvadratov, na 800 stojita 
dve hiši, kar ni prav. Se pravi, za to, da pa imamo mi zdaj, da bo veljalo na nezazidanih, je pa Bojan lepo povedal. 
Vsak lastnik ima pravico, kakor hoče, razparcelirati. Če bo pa gor hotel kaj delati, bo moral upoštevati oziroma 
bo dobil dokumentacijo in gradbeno dovoljenje, če bodo izpolnjeni vsi pogoji, od faktorjev, od velikosti parcel, 
od odmikov in tako naprej. Zdaj pa vi to argumentirate z nekim primerom, če imamo 1200 kvadratov, nekdo bo 
naredil dve parceli po 500, 200 bo neizkoriščeno. Pa kaj? Vsak lastnik ima pravico delati karkoli. Edino, kar med 
vrsticam razberem, da vas boli, da bo teh neizkoriščenih 200, ne bo pripadalo nobeni gradbeni parceli in ne bo 
plačal komunalni prispevek. Edino, tukaj vidim neko logiko, da to občino skrbi. In mislim, da je to prevelik poseg 
v lastninsko pravico, ki je celo zavarovana s 33. členom ustave in še enkrat, ne vidim smisla. Če že gremo v to 
spremembo, se mi zdi bolj smiselno, da enostavno prekličemo ta odlok in se do nadaljnjega ne izvaja, dokler ne 
bodo zakonske podlage, in bomo ponovno sprejeli odlok, ki ga bomo lahko izvrševali. Hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Nika, boš? 

NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)
Ja. To je, da želimo racionalno, recimo, omenili ste tudi primer, da za ta del ni plačan komunalni prispevek, 
obenem mi pripravljamo tudi spremembe OPN-ja in vidimo, da je vsak recimo temu nov kvadraten meter 
pridobivanja stavbnega zemljišča skorajda nemogoče pridobiti, zato mora občina delati na tem, da na stavbnih 
zemljiščih, da gre v smer, da je res vsak kvadraten meter potem izkoriščen za gradbene parcele in da imamo 
racionalno gradnjo in morda res, da neka lastninska pravica je razpolaganja z stavbnimi zemljišči, ampak glede 
umeščanja gradenj pa je treba, ker je parcelacija neka predpriprava za gradnjo, pa je treba prostorske akte in v 
bistvu tudi zakonodajo upoštevat.

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Replika, ker ste meni odgovarjal, imam pravico do replike. Jaz to vse razumem, ampak še enkrat: ne vem, zakaj 
in od kje pravica, da mi nekoga prisilimo in mi nekomu dovolimo, na kakšen način bo razparceliral svoje zemljišče. 
Se pravi, če on zadostuje vsem pogojem, pa če ima prejšnji primer, bom ponovno vzel, 500, 500 pa 200 
neizkoriščenega. Ja, pa kaj? Tako da res tega ne razumem. Jaz bi, ravno obratno bi naredil. Mi imamo tukaj 
ogromno primerov, pa zdaj ne bomo to, v to zahajal, ampak točno to, kar je Bojan rekel, občina bi mogla enkrat 
narediti seznam vseh zemljišč in problemov je veliko, in potem z nekim odlokom to začet reševat. Zdaj pa 
parcialno nekaj rešujemo in res še enkrat se vprašam, tudi župan, zakaj mora zdaj nekdo, ki hoče nezazidano, še 
enkrat bom ponovil, pa da se ne bom ponavljal, nezazidano zemljišče razparcelira, kakor njemu paše, mogoče 
ima pa nekdo šest otrok pa 1800 kvadratov, pa bo razparceliral po 300, da bo vsem enako dal, pol pa naj se oni 
naprej menijo, kakor hočejo. Zdaj bo pa občina meni rekla: ne, ne boš dal 6 po 300, ampak boš dal 3× po 600, 
zato ker mi smatramo, da edino tako je izkoriščena zemlja. Hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Bojan?

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala. Navezal se bom na Igorja. Mi enostavno nočemo imeti bogatih ljudi in jih preganjamo. Zakaj? Če vam jaz 
2000 metrov veliko parcelo, pa hočem imeti 500 m² vilo gor postavljeno, 1500 metrov imam pa še nepozidanega 
stalnega zemljišča, da imam gor vrt, pa kaj vas to brig? Imam sadovnjak, imam luksuz, imam bazen, imam kure, 
imam slona gor, imam leva noter pa kaj to vas briga. A sem plačal davek, a sem plačal vse? Vi me hočete prisilit, 
da bom razparceliral na majhne kose zato, da bodo tam še prodal sosedu, da bom prodal občini, da bom prodal 
ne vem kateremu, če hočem imeti veliko parcelo. Vi mene omejujete. Zakaj ne smem imeti 5000 m² veliko 
parcelo pa gor eno hišo? Plačam vam ves davek, vse sem vam plačal, vse dajatve vam plačam, pa kaj vas briga? 
Vi mene omejujete! Bom pa odgovoril še, ko ste tako brihtni pa vse to poznate, kako se pa naredi, če imaš, kot 
ste vi rekla, parcelo 1000 kvadratnih metrov pa narediš dvakrat po 400 metrov da imaš 800 metrov, 200 metrov 
je pa mrtvih. Jaz dam še 100 metrov stavbno pravico, pravico graditi, svoje, Igorju pa bomo gor še postavili eno 
hišico. Brez vašega soglasja pa brez vaših geodetov pa ravno tako bomo vse zaobšli, pa lih tako naredili, če 



hočemo narediti. Ampak vi nas silite, da bomo imeli v Kranj samo parcele 400 metrov, toliko kot je minimum pa 
konec. To se pravi, imejmo mesto siromakov, majhnih parcel, velikih pa Bog obvaruj, da jih imamo, terjamo jih 
v Šenčur pa Naklo. Tam imajo pa velike vile pa bogataši naj bodo tam, pri nas bodo pa reveži. To je pri nas mera. 
Tamle ko je bila vila Tuga Vidmar, smo jo podrli, kako je bila velika vila, parcela, vrt velik pa zakaj to ne smemo 
imeti? Saj plačamo! Tudi na nepozidano stavbno zemljišče plačamo vsak let nekaj davka, razen, če hočete, da 
spremenim nazaj namembnost v kmetijsko pa v pašnik pa v travnik, pa ne vem, kaj pa bomo imeli sredi mesta 
500 metrov parcelo pa 300 metrov njive pa pašnika pa travnika, ko vemo, da če skupaj združimo, da nobenemu 
nič ne nuca. Mogoče bom pa po moji smrt bodo otroci rekli, ta star je vilo prodal bomo pa še mi razparcelirali pa 
bo takrat hiša zrasla. Ali pa kadar bo prilika. Jaz to ne bi omejeval kot vi hočete, meni se zdi to trapasto, ampak 
če ste se tako odločili pa tako dajte. verjamem pa, da veliko svetnikov danes notri sploh ne ve, o čem 
razpravljamo. Oziroma tako kot vi razlagate, niso imeli priliko razumeti tega odloka, da ga čez to debato bolj 
zastopijo pa vedo, o čem debatiramo. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Maj? 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Pozdravljeni vsi skupaj, Hvala za besedo. Že prej, ko sem bral gradivo, zdaj ob tej razpravi pa sploh se sprašujem 
ali je tak poseg, kot si ga tukaj privoščimo v ustavno varovano kategorijo zasebne lastnine, pravzaprav možen in 
mogoč. Ker dejansko, če se jaz odločim s svojo parcelo počet, kar želim, je tako, ne vem, ali mi bo država 
predpisovala, ko bom imel avto, da moram vsak dan 25 kilometrov minimum naredit, tako da imam težave s tem 
odlokom. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Maj. Še Igor. 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Bom še enkrat se oglasil. Zdaj, glede na reakcije župana mislim, da razume in da celo išče rešitev. Ampak glejte, 
sam dve stvari bom povedal, ne. Prvič, v luči napovedanega davka na premoženje. Se pravi, druge in vsaka 
nadaljnja in progresivno, se pravi, zdaj bomo mi odločali, kako bo nekdo svoje nepremičnine in koliko jih bo imel 
in kako jih bo razdelil. Nedopustno, nepravično, pravno nepravilno. In drugič, zakaj bi pa moral izpolnjevati naša 
pričakovanja na današnje veljavne pravilnike, odloke in zakonodajo. Mogoče pa spet ta primer, 500, 500 pa 200 
si pusti, mogoče pa bo čez pet, pa 10 pa za moje vnuke sprememba OPN pa bo nekoč možno tam vikend postaviti 
ali pa karkoli drugega ali pa kakšen objekt, ki bo dovoljen na 200 kvadratih, še enkrat, župan. Mislim, da 
posegamo v nekaj, kar je totalno brez, brez potrebe, ker ne bo nobenih posledic v prostoru mimo občine, mimo 
soglaso dajalcev, mimo upravne enote, mimo pravil. dokler pa ne pride do posledic, je pa brez veze, da drezamo 
in omejujemo in usmerjamo pravico lastnikov. Zato predlagam, da pustimo parcelacijo nezazidanih zemljišč pri 
miru. Hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Bojan, prosim.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Bi pa predlagal občinski upravi: zaposlite dva človeka, ki bosta znala pogledat v zemljiško knjigo, 
v kataster stavb, in bosta šla od krajevne skupnosti do krajevne skupnosti. Če bosta eno leto porabila za celo 
krajevno skupnost, za vsako parcelo posebej v občinski lasti, v privatni lasti, boste našli notri po 50, 60 kvadratnih 
metrov, ki so pozabljeni in so v lasti občine, ponudite to sosedom po normalni ceni? Ali boste kontra našli, da so 
si ljudje uzurpirali po 100, 200, 300 m občinske parcele in jim tudi ponudite po ugodni ceni, da to odkupijo in 
bomo prečesali vsako krajevno skupnost in celo občino v parih letih in bo občina dobila bistveno, bistveno več 
denarja pa zadovoljnih občanov, kot pa s tem odlokom. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Bojan. Še kdo?



NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)
Da bi bili neustavni, ni bojazni, ker o soglasju za spreminjanje meje parcele govori tretji oddelek zakona o urejanju 
prostora, ki v 196. členu prav določa, da občine izdajajo soglasje za spreminjanje meje parcele. Da se pa odzovem 
tudi na gospoda Homana, maksimum ni določen, določen je samo minimum in ne gre za to, da bi občina prisilila 
ali pa kakorkoli silila ljudi v parcelacijo vnaprej. Gre samo za zato, da se določbe prostorskega akta upoštevajo, 
ko se pripravlja v bistvu že teren za gradnjo pri sami parcelaciji.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Igor, prosim.

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Zarečenega kruha se največ poje. Sem rekel, da se ne bom oglašal, ampak se moram zdaj napovedano. Poglejte, 
jaz razumem, če je vaš namen, da nekdo želi 1200, to imamo zdaj za primer, razdeliti in da mu ne boste dovolili, 
da bo naredil trikrat po 400, se pravi, ker nič ne ustreza, da bi karkoli tukaj gradil. Ampak če se nekdo odloči, da 
bo naredil 500, 500, 200 ali pa 600, 600, je pa popolnoma vseeno. Še enkrat, ne vidim logike v tej omejitvi. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Jaz zdaj na podlagi 88. člena poslovnika predlagam, da se obravnava te točke preloži na eno od 
naslednjih sej, tako da bomo videli, kako naprej. Hvala lepa za debato, vsebinsko. Gremo točko 5. Odlok o 
spremembah in dopolnitvah odloka o priznanjih Mestne občine Kranj. Gre za osnutek oziroma, če ne bo 
vsebinskih debat, predlog za skrajšan postopek. Pa bi kar prosil Katjo. Katja, prosim. 

KATJA ŠTRUC (vodja Kabineta župana)
Ja, lep pozdrav tudi v mojem imenu. Se prav, glavni razlog za spremembe in dopolnitve je bil pripravljen na 
predlog komisije za nagrade in priznanja. Poglavitni cilj v tem pa je dopolnitev z vrsto priznanja, in sicer 
prostovoljka oziroma prostovoljec Mestne občine Kranj. S tem bo občina tudi spodbudila in nagradila 
posameznika oziroma posameznico za prostovoljno delo, za katerega sicer ni plačan in je s svojim delom izstopal 
v splošno družbeno korist. Se pa tudi konkretneje opredeljujejo pristojnosti komisije za nagrade in priznanja pri 
sami izvedbi razpisa in kot morebitni prejemniki denarne nagrade se tudi črtajo javne zavodi, ki so za svoje 
delovanje financirani iz javnih sredstev.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Bojan, prosim.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Imam pomislek. Mi imamo že kar lepo paleto občinskih nagrajenk in nagrajencev, častnega 
občana. Da ne bomo s tem, ko še to dodajamo, razvrednotili smisel nagrad, ker vsak, ki dobi nagrado, imamo 
tudi noter, vsako gasilsko društvo je prostovoljno društvo, vsako kulturno društvo je prostovoljno društvo, vsako 
športno društvo je prostovoljno društvo. Karkoli rečemo, so večinoma prostovoljci, niso profesionalci in iz tega 
mi zbiramo že nagrade in tudi vsak, ki dobi nagrado, v smislu, ki jo prejme, jo sprejme tudi v znak prostovoljnega 
dela. Jaz potem lahko predlagam, da damo še nagrado za naj svetnico pa naj svetnika pa karkoli, ampak vsak let 
lahko damo eno nagrado in bomo kar enkrat na koncu imeli 20, 30 nagrad ali pa 50 in bomo razvrednotili smisel 
občinskega praznika. Pa ne zato, da ne privoščim tam ljudem nagrade. Potem gremo lahko nagrade še po spolu, 
pa ne vem, kaj se lahko gremo, ampak mislim, da vse skupaj te nagrade imajo smisel, da imamo neki malih 
nagrad, kar jih imamo, in pa najvišja tista nagrada častni občan in ali pa občanka, da je to tisti najvišji nivo, ki ga 
imamo. In jaz mislim, da kar tako vehementno z lahkoto dodajat zdaj še prostovoljko, prostovoljca, jutri bomo 
pa imeli še cicibana pa cicibanko, pa ne vem kaj zraven, da razvrednotimo v občinski praznik in razvrednotimo 
nagrade. To je moj mišljenje, pa dajem to mogoče cenjenemu zboru v razpravo, da to premislimo, ker to smo že 
parkrat v zgodovini mestnega sveta imel, koliko teh nagrad podeliti, ampak že sami vidimo, da je Prešernovo 
gledališče že premajhen, da vse noter spravimo, oder Prešernovega gledališča je že majhen, še letos ta 
šlamastika z tem zvokom, ki je bila, da je to pod kritiko. In da smo imeli nagrad pa nagrajencev, da smo že te 
komaj spravili, kaj šele nekaj novega, tako da dajmo razmisliti, kdaj je smiselno dati kakšno novo vsebino zraven, 
ker vse to, kar predlagate, so vsi že prostovoljke in pa prostovoljci. Smo imeli predsednico Rdečega križa, 
predsednico gasilcev, predsednico kulturnega društva, predsednico Prešernov zbor, akademski France Prešeren, 



ta oni, vse to so prostovoljci, in pa prostovoljke, ki pojejo in pa nastopajo notri. Toliko moj pomislek, lahko se jaz 
motim, nimam jaz vedno prav, samo v razmislek, da ne bomo razvrednotili pa naredili preveč teh nagrad. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Ana, prosim. 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Ja, lepa hvala za besedo. Lepo pozdravljeni, vsi skupaj. Bojan, hvala za tvojo pripombo. Absolutno, saj se strinjam 
tudi delno s teboj. Gre se pa namreč zato, tudi mi nismo v komisiji to kar ad hoc se odločili, zdaj smo pa mi tako 
super truper, bomo kar predlagali eno dodatno kategorijo, daleč od tega. Na vsaki seji smo se pravzaprav 
pogovarjali o tem, razpredal, pregledoval, kako je v Sloveniji in tako naprej, tako da jaz moram reči, da smo 
soglasno sprejel ta predlog, da ga podamo na seji. Seveda bo vsak od nas odločil o tem, ali se mu zdi primerno 
ali ne. Ampak dovolite mi samo par besed. Zdaj, ja, prostovoljec, prostovoljka leta. Načeloma bi tukaj samo še 
to povedala, nimamo toliko zelo veliko nagrad, mi imamo dejansko 5 nagrad, potem sta pa še 2 nagradi, ki sta 
pa v domeni župana. Se pravi, mi bi teh 5 nagrad dodali, razširili še na dodatno, ki je pa predvsem zaradi 
poudarjanja individualnega prispevka posameznika, a ne, ker ta nagrada naj prostovoljec izpostavlja prispevek 
fizične osebe, ki deluje v lokalni skupnosti, prostovoljno seveda in nesebično, kot vemo, ki prispeva svoj čas, 
znanje in energijo za izboljšanje kakovosti. In poudarjam, da ta nagrada ni vključena v te obstoječe kategorije, 
saj se osredotoča izključno na posameznika, ki delujejo kot prostovoljci in niso nujno vključeni v te formalne 
organizacije in pa društva, o čemer ti govoriš, Bojan, se pravi, ne da deluje v okviru gasilskega društva, ampak 
res izključno individualno. Potem druga točka, zakaj smo to želeli, da je kot krepitev kulturnega prostovoljstva. 
Prostovoljci, kot vemo, so temeljni gradniki družbene povezanosti in pa solidarnosti. Z nagrado bi občina v bistvu 
dodatno spodbujala prostovoljsko dejavnost in pa s tem prispevala k večji prepoznavnosti pomena ter teh 
dejavnosti v skupnosti. Mi si želimo in tudi ta naša ideja je bila, da bi taka nagrada pravzaprav bila navdih, drugim 
občanom, da se vključijo te prostovoljske skupnosti, saj vemo kako je z današnjo mladino, mogoče jim bo dalo 
pa to kaj misliti, da bodo kaj več razmišljali tudi v smeri prostovoljstva. Drugo je bilo, da smo želeli ločiti prav 
prostovoljstvo od drugih nagrad, a ne. Namreč, čeprav lahko prostovoljci prispevajo k tem projektom ali 
pobudam, ki so že nagrajene v drugih kategorijah, kot vemo, za družbene, društvene dosežke, pa se njihov osebni 
trud pogosto pravzaprav izgubi v tem skupinskem priznanju, tako da ta nagrada cilja predvsem na priznanje 
konkretnega posameznika in njegove izjemne prostovoljne dosežke. Navsezadnje, smo pa želeli dodati, da bi bila 
to posebna povezava z lokalno skupnostjo: nagrada naj prostovoljec bi tako dodatno krepila občutek pripadnosti 
lokalni skupnosti in pa prepoznavnosti posameznika, ki prostovoljno deluje za dobrobit občanov in pa seveda 
samega okolja. Tako da absolutno dobrodošle vse pripombe. To je bil pač naš predlog, sprejemamo vse vaše 
predloge, dodatno, navsezadnje bomo pa mogoče vztrajali pa še naslednje leto ponovno pripravili kakšen bolj 
utemeljen predlog, ampak zaenkrat se nam je pa to zdelo primerno, da lahko vključimo. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Ana. Igor. Prosim. 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Jaz se seveda nisem oglasil zato, da bi bil proti nagradi prostovoljcu, ker ne moreš biti proti takim stvarem, prav 
je, da to spodbujamo, ampak oba sta rekla, da je namen tega bilo, da o tem razpravljamo in se o tem 
pogovarjamo. Poglejte, ta pravilnik, vsaj jaz se ga spomnim, ima dolgo brado, večkrat se je spreminjal in skozi 
leta, smo prišli do ugotovitev, da naj bo manj nagrad, naj probajo širino področij in manj jih bo, večjo vrednost 
bodo imele. Ker včasih, se jaz spomnim, ko je še to gospod Janez Bohorič vodil to komisijo, to je bilo me leti 2002 
in 2006, smo imeli po 30 ljudi na odru nagrajencev, tako da jaz iz izkušenj, nenazadnje sem dva mandata vodil 
to komisijo, ne bi drezal v ta pravilnik, ker mislim, da je ta pravilnik čisto Ok, da smo ga končno pripeljali do neke 
dobre oblike in vsebine in tudi ni prav, da ga kar naprej spreminjamo. To, okrog prostovoljca se da rešiti na 
različne načine, sploh noben ne omejuje župana ali kogarkoli, da naredi razpis za nagrado ali za prostovoljca, 
potem da pa sklep tukaj pa potrdimo na seji mestnega sveta, če to mora mimo nas iti. Župan tudi to lahko sam 
naredi, lahko gre med županove nagrade. Jaz seveda ne bom proti temu, če se bo nagradilo nekoga za 
prostovoljno delo, jaz ne bom proti temu. Govorim glede na izkušnje, glede na namen, na cilj tega pravilnika, da 
je zdaj v nekem takem stanju, taki obliki, vsebini, da ne bi bilo smiselno ga odpirati, če ne ga bomo vsako leto, 



ker vsako leto se lahko kdo spomini, da bo še naj mladinec, pa naj upokojenec pa naj prostovoljec pa ne vem, 
kaj še vse, potem bomo šli spet do razvrednotenja nagrad. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Sonja, prosim.

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Tukaj sedim kot mestna svetnica, ampak sem obenem tudi predsednica prostovoljnega društva. 
V teh letih opažam, da je odnos do prostovoljstva zelo slab, grd. Mi, prostovoljci smo bedaki, ker delamo zastonj. 
Priznanje in nagrada bi nekaj pomenila, slehernemu. Te nagrade sicer dodeljuje tudi država, naša država, 
Slovenija, dodeljujejo neke mladinske organizacije občine, pri nas o tem ni slišati kaj dost. Vemo, kako so bili 
letos naši prostovoljci nagrajeni. Odlično imamo tudi v Kranju Prostoferja, tukaj so številne ure, ki jih oddelajo 
prostovoljci? V našem društvu prostovoljci oddelajo več kot 10 000 ur letno, financiramo se s proračuna, kot 
društvo, konkuriramo pač na razpisih in to je to. Potreboval bi celo nekoga, ki je zaposlen, pa ni denarja za to in 
tudi ni posluha, da bi ga kje lahko dobil, da bi lahko opravljali to svojo funkcijo tako kakršne so potrebe, potrebe 
so pa velike. Mi se ukvarjamo s starostniki v našem društvu, imamo skupine in pa individualne te naše 
prostovoljce. V glavnem smo skoz v pogonu, v povezavi s centrom za socialno delo in z ostalimi inštitucijami, 
tako da dobimo sporočila, kje kdo rabi pomoč, ali je to pomoč v individualni obliki ali pa v skupini. Številni se nam 
v bistvu v skupinah priključijo, s tem pač vključimo ljudi nazaj v neko bivanje, sožitje z ostalimi, niso zaprti med 
štirimi stenami in dejansko ta nagrada je minimalno, to je neko priznanje za delo. Številne nagrade, ki so bile v 
teh letih kar sem tukaj in ko delujem politično so bile dodeljene tudi takim, ki si jih pa morda tudi sploh niso 
zaslužili, toliko v razmislek. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Sonja. Tomaž, prosim. 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Ja, jaz kot član komisije se popolnoma strinjam z Ano, ker smo imeli kar velik debat na to temo, 
ali to dati noter ali ne? Ampak na koncu, kot je Ana rekla, smo se soglasno odločil, da je treba prostovoljstvo 
podpret, tako da jaz tudi ne vidim problema, da ta odlok sprejmemo, to. Kar je izrazil Igor, smo ga spreminjali v 
prihodnosti, pač odloki so živa stvar in če vidimo pač potrebo po določenih stvareh, pač družba se spreminja, čas 
se spreminja in tukaj ne vidim razloga, zakaj tega ne bi dal noter. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Tomaž. Katja, prosim. 

KATJA ŠTRUC (vodja Kabineta župana)
Ja. Preden gre na glasovanje, bi samo še dodala, da skladno z statutarno pravno komisijo, ki je podala pripombo, 
da se v 9. členu črta beseda nesebično, torej stavek, je, da je prostovoljec fizična oseba, ki je v preteklem letu z 
osebnim prizadevanjem in prostovoljnim delom nesebično prispevala h kvalitetnejšemu življenju občank in 
občanov Mestne občine Kranj, da se tukaj črta še besedica nesebično.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok. Hvala lepa, še kdo? Jaz mislim, ne, da bomo razvrednotili nagrade, ampak da bomo dali eno priznanje 
prostovoljcem, ki jih je res težko dobiti in da se jim na ta način zahvalimo, ampak na vas je, da glasujete o tem 
tej zadevi, tako da smo pa lahko ponosni, da v Kranju imamo prostovoljko leta, lani, a ne in da vedno dobimo 
priznanje kot Mestna občina Kranj za prostovoljne aktivnosti. V redu. Gremo torej na glasovanje, najprej gremo, 
da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o priznanjih Mestne občine Kranj. Vašo 
prisotnost, prosim. Ok, hvala lepa. Še, če lahko glasujete. Hvala lepa. 30 za, nihče proti. Glede na to, da je prišlo 
vmes do vsebinske spremembe, torej, da se črta stavek, beseda nesebično, bomo seveda to sprejel, v dveh 
korakih, torej prihodnjič bomo sprejeli predlog oziroma sklep, odlok. Točka 6: vprašanja, predlogi in pobude 
članov mestnega sveta. Maj, prosim.

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik)



Ja, hvala za besedo. Tako kot lani bi najprej želel vesel Božič, ponosen dan samostojnosti in enotnosti in pa 
seveda srečno in uspešno prihodnje leto. Bi se pa spet vrnil k mojemu vprašanju zadnjič z gasilsko nadstrešnico. 
Dobil sem odgovor, da se naj bi nekaj vključevala država pa da je par ministrov bilo kontaktiranih in da je menda 
to zdaj obveljalo pa me zanima, kateri ministri, kaj je dogovorjeno, iz katerega fonda naj bi se plačevalo, ali so 
bila ponujena evropska sredstva in ali Evropska sredstva tukaj sploh so dopustna in bi prosil za pisen odgovor. 
Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Rok? 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bom danes malček, kot se reče "pro domo sua"...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Kaj pa je to, če smemo izvedeti? 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Za svoj dom.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Aha, ok. 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
...v približnem prevodu. Prosil bi do naslednje seje pisno, tole me moti, torej čiščenje oziroma pometanje ulic v 
Kranju. Po Mandeljčevi poti se tale voziček ali avto, če, karkoli je že to, za boga ne, zapelje, tako da bi prosil 
razpored, Komunala Kranj ima to na čez za leto 25, kako je predvideno čiščenje s tem pometačem Mandeljčeve 
poti? Nadaljujem s ta isto Mandeljčevo potjo. Dajem pobudo, da se za prihodnji proračun razmislili, če bi se odprl 
ta tako imenovan NRP za infrastrukturno prenovo Mandeljčeve, jaz vem, da je občinska uprava seznanjena s 
poraznim stanjem predvsem kanalizacije in vodovoda, pa tudi še štromarija gre po zraku, kar je zelo, zelo 
demode. Vstajam v krajevni skupnosti Vodovodni stolp. Opazil sem, da so, da je nek nepridiprav, kako naj rečem, 
zvandaliziral stop znake, S je pobarval na enih parih in dajem pobudo, da se to čim prej zamenja, najmanj trije 
so taki, in sicer prvi je, ko se iz Vidmarjeve ulice zavije na cesto Kokrškega odreda. Drug znak je, ko se iz te 
vzporedne ulice Vidmarjevi, se prav iz bazena zavije na Cesto Kokrškega odreda in najmanj tretji je potem še, ko 
se z Ulice 31. divizije naravno zavije na Kopališko ulico ali pa levo in desno na Cesto Kokrškega odreda. Tako da 
najmanj trije stop znaki so za zamenjat. Zdaj pa še, kot se reče, "last but not least" ena res malenkost, in sicer 
tukaj na spletni strani Mestne občine Kranj, zavihek "
Statutarno pravna komisija", datum zadnje seje je napačen piše 05.12., sejo smo imeli pa v ponedeljek, to je bilo 
pa 16. 12. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Rok. Nada, prosim.

NADA BOGATAJ KRŽAN (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Jaz bi pa sam rada vprašala, danes je ena žalostna novica bila objavljena, da je prišlo do požara 
na Svetem Joštu. In me zanima in, prosim? No, in menda to, kakor sem se pozanimala, da je to pač ena mlada 
družina, ki je obnavljala to staro hišo pa v glavnem sami, in zdaj je pogorela do dna in kaj, a smo mi tukaj uredili 
pa poskrbeli za to družino? 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Nada, bo kar Vid odgovoril. 

VID KRČMAR (vodja Oddelka za splošne zadeve ter civilno zaščito in reševanje)
Hvala za besedo. Na kratko. Danes sem bil na mestu dogodka, tako da je prišlo do požara, hiša je do temeljev 
pogorela. Gre res za mlado družino, dva majhna otroka? Ponudili smo ji začasno, bivališče, so odklonili, ker ga 



imajo in občina jim je ponudila obleko, hrano, topli obrok pa tisto, kar je v občinski pristojnosti, se pravi, odvoz 
smeti, samo rušenje, tako pa ne moremo, ker moramo tudi to opozoriti, stavba je pod ZVKDjem, tako da bo tudi 
zna biti težava, ampak to bomo z lastnikom, tudi, če bomo lahko, bomo pomagali. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Vid. Sonja, prosim. 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Jaz bi pa prosila, da se nekdo, ki je pač zadolžen za to, pozanima in pa ukrepa, vezano na ograjo, 
ki se nahaja iz prehoda iz starih Huj, kjer se gre na lepo sprehajališče ob Kokri, v smeri proti Klancu je podrta 
ograja. Mi smo kamnito ograjo malo nižje dol že popravljali par let nazaj in ne vem, zakaj se to ne ohrani tako 
kot more biti in kdo si je to dovolil. Zdaj, ker ni, ker ni številke stavbe ali pa karkoli, da bi rekla "ob tej in tej 
stavbi", lahko povem samo, da je naprej gor postavljena na desni strani nova hiša. To bi bilo treba popravit pa 
uredit. Ni v redu, mislim, že zaradi samega izgleda in pa tudi nevarnosti, da se kaj drugega zruši naprej. To je ena 
zadeva. Potem bi opozorila na zadeve pri dnevnem centru za starejše v Ulici Gorenjskega odreda. Ne vem, a je 
to 10 ali 11, brez da bi kdorkoli se spomnil, da je treba tole uredit tako kot se za gre, da bi zaščitili te starostnike, 
ki prihajajo v dnevno varstvo, je bilo potrebno, nujno potrebno je bilo posredovat. To sem opazila po enem od 
mojih obiskov v tem centru, kajti tukaj čez, v tem pohodu so se vozil starši z otroci v vrtce, tukaj je bila 
odstranjena, je bil odstranjen količek in se nikakor ni v času gradnje pa obnove tega dela, in se ni nadomestil. 
Opravljen je bil ogled, vendar se ni premaknilo par mesecev, dokler nismo ukrepali in zdaj so postavljeni, so 
postavljena korita. To je samo začasna rešitev. Komunala je pa po naši intervenciji šele naročila ta količek, ki bi 
ga mogla že 3 mesece nazaj. Toliko o tem. Potem je pa še pri tem dnevnem centru drug problem. Znak, ki je 
postavljen za začasno ustavljanje in pa, se pravi, dostavo teh ljudi v ta center, ni dovolj ustrezen, da bi se lahko 
kaznoval tiste, ki parkirajo svoje avtomobile brez potrebe in nimajo nobene dostave kakšnih oseb, ampak 
parkirajo zato, ker niso imeli kje drugje parkirat, pa so bližnji stanovalci. Tukaj je treba pogledati to prometno 
situacijo in postaviti ustrezen znak, da je to dovoljeno izrecno za dostavo teh ljudi v dnevni center, da se lahko 
vozilo odstrani oziroma, da se kaznuje tistega krši to neko pravilo. Potem bi opozorila: na Cesti talcev,. Na to da 
je razsvetljava zelo slaba, sploh pa pri prehodih za pešce, so dokaj nevidni in bi bilo treba tukaj najti drugo rešitev, 
ne samo porezati veje ki štrlijo čez svetilke, ampak te svetilke občasno tudi oprati, da se kaj vidi, a ne, in pa 
ustrezno osvetliti te dele, kjer so prehodi za pešce. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Sonja. Irena? 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Danes bom pa kratka. V imenu svetniške skupine Nove Slovenije vsem želimo blagoslovljene božične praznike, 
ponosno praznovanje dneva samostojnosti in vse dobro v novem letu.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Irena. Zoran? 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik)
Lep dober večer vsem skupaj tudi v mojem imenu. 2 seji nazaj sem naznanil eno težavo na, ki se dogaja na križišču 
med Delavsko in pa Bičkovo cesto v Stražišču. Povedal sem, da talne označbe niso dovolj, da bi preprečevale 
neke neljube dogodke, in dobil sem odgovor, da bodo popravili talne označbe, kar je v resnici paradoks. Kmalu 
zatem se je zgodil ena težji ali pa, bi rekel, prometna nesreča tretje kategorije, ki jo ne bi sploh pričakoval na 
odseku, kjer je omejitev 40 na uro, in jaz mislim, da je vrag zares odnesel šalo. V križišču Delavske in Bičkove je 
treba ukrepati. Jaz sem vam celo dal ideje, na kakšen način, povedal sem vam najbolj smiselne in pa najbolj, bi 
rekel, racionalne ukrepe na tem področju pa se pač niso izvedli do dandanes, mi pa gledamo tam razbite 
avtomobile, sprožene airbage, kar je zanimivo pri 40 km/h in podobno. Dejte ukrepati, preden kdo izgubi glavo, 
ker na koncu bomo spet prelagali odgovornost eden na drugega. Tudi v imenu svetniške skupine Resnica želim 
vsem skupaj miren Božič, srečen dan samostojnosti in enotnosti in vsem moškim želim srečno novo leto, ker 
ženskam bom čestital direktno kmalu zatem. Hvala.



MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Bojan? 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Še enkrat. Ne morem iz svoje kože, prej je Vid omenil požar, mi smo pa tako z lahkoto šli mimo, 
jaz pravim, kateri da, dvakrat da, sploh, če je hiša spomeniško zaščitena, da ima roko na čez ZVD Kranj, potem 
še toliko lažje uporabimo županovo rezervo in pomagamo družini v stiski. Verjeten so odzadaj krediti, če so hišo 
obnavljali, imajo majhne otroke, lahko jim tudi damo pa, če je treba tudi izglasujemo, da jim s sklepom sveta 
damo oprostitev plačilo vrtca, če imajo otroke v vrtcu. Tukaj pred nami je danes kartica "v Kranju dobro v srcu 
mislimo" pa sprejmemo en sklep, da gredo ta sredstva, ki bodo nabrana, da gredo v tej družini. Ne pogori vsak 
dan v daljši občini hiša do tal, in to ne mladi družini,. Ki so naši občani, bojo davke, prispevke še plačeval v mestni 
občini Kranj, otroci tukaj rasejo, v šolo hodimo in kateri rad da, takoj da in prosimo, da danes ne gremo tamle 
jest pa pit z enim cmokom v grlu, da nismo več naredili. Proračun imamo sprejet, z županove rezerve lahko takoj 
pomagamo, ko pa nekaj pogovori, je pa pomoč potrebna takoj, ne jutri, čez en mesec, in razmislimo kako smo 
lahko, da res neki naredimo, ne samo, saj smo jim ponudili topla oblačila pa hrano. Hrano imajo, če imajo službe, 
imajo tudi hrano, lačni ne bodo, ampak verjetno imajo pa kredite, ki jih bo treba plačat pa še kaj drugega, da bo 
treba obnovit. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Igor?

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Na začetku seje smo gledali en filmček, ki se je začel na mostu, ki je trden kot skala, kamen, kost. Kamera je zelo 
previdno tisto ograjo snemala ravno do tam, kjer je nova in lepa ograja. Res imamo lep most, imamo s čudovito 
ograjo, ampak ko prideš iz smeri železniške na desni je pa tista ograja res skazi pogled in ni ni vredna takega 
stanja, vhod v tako lepo mesto, tako da predlagam da se tista ograja vsaj prebarva, če se že ne zamenja, kot da 
je enaka kot v nadaljevanju, naj se vsaj v isti antracit temni barvi pobarva, ker je res grdo. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Morajo do konca narediti pa tudi to se bo zamenjalo. Saša?

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Hvala. Zdaj, jaz najprej bi se pridružila tudi Bojanovi pobudi, ki jo je dal, da se tej družini res pomaga takoj in to 
finančno. Zdaj tudi če imajo oni, če so dobili že začasno prebivališče drugje, to imajo preskrbljeno, potrebna pa 
bodo tudi finančna sredstva, tako da jaz se s tem pridružujem in prosim, župan, da se v tej smeri res neki naredi. 
Kot druga stvar bi pa rada župana enkrat malo pohvalila, da ga ne bom samo kritizirala, da ga ne bom samo 
kritizirala. Gre se pa za to drsališče tukaj, da smo dali streho, da smo malo kopirali po drugih občinah a ne, ker 
Cerklje pa Šenčur imajo to lepo urejeno, a ne, tako da je v redu in pohvalno, da smo tudi mi dobili tukaj v Kranju 
streho. Za konec bi pa tudi jaz v imenu naše svetniške skupine in naše stranke, Slovenske demokratske stranke, 
vsem zaželela vesele blagoslovljene božične praznike, ponosno praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti, v 
novem letu pa vse dobro, predvsem pa želim zdravja in pa tudi da bo Slovenija mogoče šla majčken po pravi 
poti, da bomo vsi majčken bolj zadovoljni, da ne bomo tok žalostni, ker zdaj zadnje čase dobivamo tele položnice, 
tako da vse dobro vam želim.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, hvala, Saša. Rok? 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala lepa, saj bom zelo kratek. Podpiram idejo pomoči tej mladi družini, ki je utrpela to tragedijo, ta hud 
dogodek. Ampak opozoril bi pa, poklicna deformacija, da je treba vendarle po mojem mnenju neka merila 
sprejeti, kdaj se pomaga in kdaj ne, ker takih primerov je verjetno kar nekaj, da hiša pogori kakšnim starejšim 
občanom, upokojencem, mladi družini in da ne bi potem to bilo popolnoma arbitrarno, torej enkrat ja, enkrat 
ne, na to opozarjam. Hvala lepa.



MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Rok. Še Zoran. 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik)
Samo a-propo temu, saj ni treba nič opozarjat. Dejstvo je, da o dobrih delih ni dobro govoriti, ker izgubijo svojo 
dobrodelnost ali pa to svojo dobrodelno konotacijo. V vsakem primeru stranka Resnica pomaga ljudem, ampak 
o tem naokoli ne govori pa tudi gibanje Svoboda lahko to stori, kadarkoli, ni se treba zanašati na občino. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še kdo? Torej, 29. januarja 25. Je naslednja seja. Jaz bi seveda se pridružil vsem Čestitkam, predvsem 
mirne pa prijetne praznike sem skupaj, vesel Božič seveda, dan samostojnosti in pa veliko zdravja v novem letu 
pa dobrega sodelovanja, kot je bilo tudi letos. Tako, jaz se vam vsem zahvaljujem za sodelovanje, za prijetno 
druženje in seveda zaključili bomo tamle od zunaj, da si voščimo še v živo drug drugemu. Hvala lepa in pa srečno.

Seja je bila zaključena ob 17.25. 

Za zapisnik
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan
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